
Zápis ze školské rady konané dne 19. 6. 2024 

Přítomni: Pařízková, Kühtreiberová, Pacal, Čížková, Kocanda, Večeřová 

Omluveni: Rohovský 

Program:  

1/ Hodnocení končícího školního roku 2023/2024 

2/ Seznámení s výroční zprávou 

3/ Novinky v ŠVP v příštím školním roce 

4/ Různé 

Ad1/ V současné době má škola 396 žáků, v průběhu roku odešly 3 děti Kančiovy, které se 

vzdělávaly v tzv. domácí škole. Do 1. třídy je přijato 44 žáčků. Všichni deváťáci byli přijati na 

zvolené střední školy či učební obory, z 54 žáků bylo přijato 13 na gymnázium a 10 do 

učebních oborů. 

Ad2/ Členové ŠR byli seznámeni s nehotovou výroční zprávou za školní rok 2023/2024 a 

neměli připomínky. 

Ad3/ Nově bude pozornost zaměřena víc na vyhledávání nadaných a talentovaných žáků, byly 

zakoupeny hry na podporu logického myšlení. 

Předmět Informatika se vyučuje od 4. třídy 1 hodinu týdně a je zaměřen na robotizaci 

a programování. Práce s programy WORD, EXCEL a PowerPoint se přesouvá do předmětů 

český jazyk, matematika a výtvarná výchova a to postupně už od 3. třídy. 

Ad4/ V průběhu školního roku byl realizován celoškolní projekt Já a peníze zaměřený na 

finanční gramotnost. Ukázalo se, že děti mají všeobecně jen malé povědomí o tom, kolik co 

stojí, co všechno obsahuje domácí rozpočet atd. 

ŘŠ informovala členy ŠR o problému, který řešila ve spolupráci s výchovnou poradkyní 

a metodikem prevence, a sice distribuci a užívání nikotinových sáčků v kombinaci 

s energetickými nápoji. Po důkladném vyšetření byla udělena jedna trojka z chování, tři 

dvojky z chování a sedm ředitelských důtek. Jako protipól bylo řečeno, že na pedagogické 

radě bylo uděleno 27 pochval ředitelky školy, zejména za výborný prospěch a úspěšnou 

reprezentaci školy. 

 

 

V Měříně 20. 6. 2024       Zapsala Iveta Večeřová 

 


